
Słupsk, 20.05.2016r.

Pan
Robert Biedroń
Prezydent Miasta Słupska

Uprzejmie  proszę  o  podjęcie  działań  w  zakresie  likwidacji  problemu  zalewania

trawników oraz chodnika przy ul. 11 Listopada po opadach deszczu – wjazd do Biedronki i do

jednego z wejść do Szkoły Podstawowej nr 10.  Powyższy problem zaczął  pojawiać się po

zakończeniu  prac  budowlanych  na  miejskim  ringu,  dlatego  też  można  podejrzewać,  że

wadliwie została wykonana kanalizacja deszczowa, która zapewne objęta jest gwarancją.

Poniżej zdjęcie, które wykonałem po ostatnich opadach deszczu.

z poważaniem,
Jarosław Teodorowicz
Radny Rady Miejskiej w Słupsku










